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Emne: Vedr. Naturnationalparker - bemærkninger fra Helsingør Kommune 
 
Kære medlemmer af Miljø- og Fødevareudvalget.  
 
Jeg vil gerne sikre mig, at I som medlemmer af Miljø- og Fødevareudvalget alle er bekendt med det 
høringssvar Helsingør Kommune har afsendt vedr. etableringen af nye naturnationalparker.  
 
Som det fremgår af det vedhæftede høringssvar, ser vi meget gerne, at man genovervejer beslutningen om 
at tage Teglstrup Hegn/Hammermølle Skov/Hellebæk Kohave af bruttolisten over mulige 
naturnationalparker. Området er for os at se oplagt som naturnationalpark, idét man allerede med den 
forvaltning der er af området i dag, er godt på vej til at have en fuldt funktionsdygtig naturnationalpark, der 
lever op til intentionen om give naturen plads, samtidig med, at borgerne skal kunne få spændende nye 
naturoplevelser. 
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